
Opmerkingen ten aanzien van bestuursakkoord gemeente ’s-Hertogenbosch 2018 
 

Op 28 mei 2018 hebben de partijen VVD, D66, CDA, Groen Links en Rosmalens Belang het 
bestuursakkoord 2018 gepresenteerd. 

 
Hierin zijn de uitgangspunten opgenomen voor het bestuur van ’s-Hertogenbosch voor de 
komende bestuursperiode. Een aantal van deze uitgangspunten zoals duurzaamheid en een 

leefbare samenleving  waarvoor wij gezamenlijk aan de bak staan, kunnen wij uiteraard 
onderschrijven. 

 
Wel zijn wij van mening dat je problemen niet kunt op lossen door elders reeds bestaande 
problemen te verzwaren. Hierbij denken wij uiteraard aan de plannen ten aanzien van de 

verkeerssituatie. Het streven naar verkeersluwe zones worden ook door ons onderschreven 
en waar nodig willen wij deze ondersteunen. Een 30 km zone in de binnenstad heeft ook 

als gevolg dat verkeer alternatieven gaat zoek. Zeker als de binnenstad een 30 km zone 
wordt zal met name de Magistratenlaan nog meer de functie van een ontsluitingsweg 
krijgen. Daar horen aanpassingen bij. Het is dan erg aanlokkelijk de simpele en 

gemakkelijk te nemen maatregelen eerst te doen en de moeilijkere, veelal duurdere, later 
of zelfs niet te nemen. De Magistratenlaan is nu al een weg die aan zijn uiterste capaciteit 

zit. Vandaar het dringende verzoek hier toch vooral aandacht te besteden. Indien hier de 
gewenste capaciteitsuitbreidingen niet mogelijk zijn dan dient hier rekening wel degelijk 

mee gehouden te worden. 
 
In die paragraaf wordt ook opgenomen dat de Onderwijsboulevard als een 30 km weg 

moet worden ingericht. In dit kader wijzen wij u op de vele opmerkingen die wij inzake dit 
onderwerp in de loop der jaren hebben doorgeven aan uw ambtenaren. Handhaven lijkt 

een eenvoudige oplossing en misschien moet er een oplossing worden gevonden voor het 
parkeren van de studenten van Willem I en Avans die op meerdere dagen tot opstoppingen 
leiden. Ook hierover hebben wij in het verleden geadviseerd. 

 
Ten aanzien van de energievoorziening voor de toekomst zijn wij uiteraard een wijk die 

daarin vooruitloopt op het landelijke beleid. Een groot gedeelte van de gebouwen in onze 
wijk is aangesloten op een WKO-installatie. Ook wordt voor de andere energie gebruikt 
gemaakt van elektriciteit. Kortom geen gas. 

 
Voor het winnen van de elektriciteit staan nog vele vierkante meters beschikbaar voor het 

plaatsen van zonnecellen. Bij het huidige beleid zijn hiervan echter maar weinig gebruik 
gemaakt en kijkt men alleen naar “Kleine VvE”s”. Misschien kunnen wij daar in de 
toekomst een bijdrage leveren zodat ’s-Hertogenbosch zijn doelstellingen ten aanzien van 

het energiegebruik kan halen. 
 

 


